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Besluitenlijst Commissievergadering 24 november 2022 

Aanwezigen  

Voorzitter: A.S. Hamans 

Secretaris: E.J. Blook 

Deelnemers: VLP Roosendaal: J.B.L. Brouwers, E.J.C. de Regt, J.F.A. Heeren, A.C.P.M. Jochems 

Roosendaalse Lijst: J.C.J.M. van Dorst, M.C.M. Schillemans, G.J.H.M. van Oosterbosch, S.J.C.M. van 

Looveren VVD: M. Nefs, M. van der Bijl GroenLinks: M. Reijman, L.C. Villée CDA: P.F.A. Smits PvdA: B. 

Rommens, M.B. Zijp, D66: F. Peters Burger Belangen Roosendaal: S. Bozkurt, P.M. van der Heijden 

Forum voor Democratie: C.S.A. van Leerzem Vitaal Liberaal: K. Kraak, J.J.M.M. Wezenbeek 

College: S.M.J. Vermeulen, M.A.C.M.J. van Ginderen 

 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  

De voorzitter opent de commissievergadering om 19:30 uur.   
 

2. VASTSTELLEN AGENDA  
De agenda is met de volgende wijzigingen vastgesteld.  

 

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft aangegeven niet langer behoefte te hebben aan een 

eerste termijn bij het raadsvoorstel Vaststellen Bestemmingsplan Commandoterrein. Agendapunt 

4 is hiermee komen te vervallen. Het raadsvoorstel Vaststellen Bestemmingsplan 

Commandoterrein is rechtstreeks als A-stuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 1 december 

2022.  

 

Op de agenda staat bij agendapunt 8 abusievelijk als verantwoordelijk portefeuillehouder 

vermeld: wethouder Vermeulen. Dit moet wethouder Van Ginderen zijn. Op diens verzoek is aan 

de Commissie voorgelegd om agendapunt 5 (ook van wethouder Van Ginderen) voorafgaand aan 

agendapunt 8 te behandelen. De Commissie heeft hiermee ingestemd.  
 

3. BESLUITENLIJST 
De besluitenlijst van de Commissievergadering van 17 november 2022 is ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Raadsvoorstel Vaststellen Bestemmingsplan Commandoterrein 
Doel van het aan de orde zijnde bestemmingsplan Commandoterrein is het bieden van een nieuwe, 
aan de huidige plannen beantwoordende juridische regeling, waarbij het terrein van het KCT in 
voldoende mate de komende jaren kan doorontwikkelen en waarbij de gewenste nieuwbouw en 
versterking van de militaire functie mogelijk worden gemaakt. 
Portefeuillehouder: wethouder Van Gestel 

 
Dit raadsvoorstel is bij het vaststellen van de agenda afgevoerd (zie bij agendapunt 2).  
 

 

5. Raadsmededeling 66-2022 Opgave opvang asielzoekers 
Met deze raadsmededeling wordt de raad geïnformeerd over de brief van de Commissaris van de 
Koning, mevrouw I. Adema, gericht aan de gemeenten in de provincie Noord-Brabant 
(uitvoeringsagenda flexibilisering asielketen). In deze brief gaat zij in op de verhoogde opgave voor 
realisatie van langdurige en vaste opvangplekken voor asielzoekers. Met dit schrijven doet de 
Commissaris van de Koning een nadrukkelijk appèl op de gemeenten om zelf de regie te houden op 
het realiseren van de opgaven. 
Portefeuillehouder: wethouder Van Ginderen 
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Qua volgorde van behandeling is dit agendapunt ter vergadering aan de orde gekomen 
aansluitend aan agendapunt 7.  
 
Tijdens de beraadslagingen over dit onderwerp heeft wethouder Van Ginderen vragen van de 
Commissie beantwoord.  
 
Hierbij heeft wethouder Van Ginderen aangegeven, dat de taakstelling statushouders dit jaar zal 
worden gehaald, maar de taakstelling eerste half jaar 2023 voor statushouders (93) zal moeizaam 
worden. Wethouder Van Ginderen hoopt binnenkort aan  de raad aan te kunnen geven welke 
mogelijkheden er hierin gezien worden.  
 
Ten aanzien van de Reguliere opvang heeft wethouder Van Ginderen aangegeven, dat Roosendaal 
wil gaan voor kleinschalige opvang. Dit omdat dan de verwachting is dat het draagvlak het grootst 
zal zijn. Over aantallen en termijnen is de gemeente momenteel in gesprek. Wethouder Van 
Ginderen heeft indicaties dat het huidige getal van 550 voor district de Markizaten omhoog gaat, 
wat de puzzel nog complexer maakt. Hierbij wordt gekeken naar een evenwichtige verdeling (naar 
draagkracht en naar beschikbare locaties). Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven de raad 
hierover te zullen berichten zodra hierover meer bekend is en zodra dit kan. Wethouder Van 
Ginderen heeft aangegeven dat zorgvuldigheid en menselijkheid de kernwoorden zijn waar het in 
dit proces om gaat, ook voor wat betreft de (timing van) communicatie in dit proces. Hierbij heeft 
wethouder Van Ginderen aangegeven, voor wat betreft een concrete locatie, pas in overleg te 
zullen gaan met de raad en met omwonenden, wanneer duidelijkheid is over om welke locatie het 
gaat, om welke aantallen en om welke duur. Wethouder Van Ginderen heeft aangegeven hier 
zorgvuldig mee om te willen gaan, juist om ruis te voorkomen.  
 
Dit onderwerp gaat als C-stuk door naar de raadsvergadering van 1 december 2022. 
 
De fractie van de Roosendaalse Lijst overweegt een motie om kaders mee te geven t.b.v. 
huisvestingslocaties voor asielzoekers.  

 
 

6. Raadsmededeling 22-2022 Prioriteitenlijst Top 10 wegen om hardrijders tegen te gaan 

i.c.m. Analyse top 20 verkeersonveilige locaties 
Dit betreft een vervolg op een eerder commissiedebat over raadsmededeling 22-2022 (Commissie 
16 juni 2022) over de wijze van afdoening van de in de raad van 8 juli 2021 aangenomen motie: 
Prioriteitenlijst top 10 wegen om hardrijders tegen te gaan. 
Portefeuillehouder: wethouder Vermeulen 

 
Tijdens de beraadslagingen over dit onderwerp heeft wethouder Vermeulen vragen van de 
Commissie beantwoord.  
 
Wethouder Vermeulen heeft, op verzoek van de commissie, aangegeven dat er een aantal  
mogelijkheden zijn waar meer snelheid mee kan worden gemaakt binnen de top 20. Dat is 
bijvoorbeeld de Griendweg; daar zou de raad de wethouder de opdracht kunnen geven om dit 
naar voren te halen. Daarnaast het laaghangend fruit/quick wins die op het lijstje van de 
fietsersbond staan; Daar staan 15 tot 20 punten op die snel kunnen worden opgepakt (dit is een 
toezegging die door de wethouder is gedaan ter vergadering, waarbij wethouder Vermeulen heeft 
aangegeven, dat heel veel zaken die in de lijst van de fietsersbond staan, zullen worden opgepakt 
– deze lijst zal ook nog even aan de raad worden verstrekt). Ten aanzien van de Wouwbaan heeft 
wethouder Vermeulen voorgesteld om eerst even te kijken of zo meteen de fietsers vooral de F58 
pakken -waardoor de doorstroom naar verwachting op de Wouwbaan zal verminderen- mocht dit 
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niet het geval zijn, dán wil wethouder Vermeulen voorstellen om de Wouwbaan naar voren te 
halen.  
 
De Leemstraat staat niet in het prioriteitenlijstje, maar wethouder Vermeulen heeft toegezegd dat 
deze separaat zal worden onderzocht. Wethouder Vermeulen komt hierover in het tweede 
kwartaal van 2023 bij de raad op terug.  

 
Aankomende maand is er een gesprek met een turborotonde-expert. De raad wordt in januari 
2023 nader bericht over de uitkomsten van dat gesprek c.q. de bevindingen van de turborotonde-
expert, waarbij door wethouder Vermeulen is aangegeven, dat eventueel door te voeren 
wijzigingen vervolgens opnieuw in de planning dienen te worden gezet.  
 
Ten aanzien van snelheidmeters heeft wethouder Vermeulen aangegeven dat men druk bezig is 
met de Politie om data te verzamelen. De data van de Schneiderlaan zijn op dit moment nog niet 
beschikbaar, maar zullen aan de raad worden verstrekt zodra deze data beschikbaar zijn.  
 
Ten aanzien van de snelheidsmeter-spaarpot is door wethouder Vermeulen aangegeven, dat zij 
nog niet heeft teruggekregen dat Roosendaal hier aan toe is, d.w.z.: de gemeente merkt nog niet 
dat hier animo voor is vanuit inwoners/dat de tijd hier rijp voor is. Wethouder Vermeulen heeft 
desondanks toegezegd dit mee te zullen nemen naar de zgn. wijkverbinders, om te kijken welke 
mogelijkheden er zijn. 
 
Ten aanzien van de mobiele flitspaal heeft wethouder Vermeulen aangegeven, dat er zoveel 
mogelijk data worden verzameld, zodat Roosendaal deze mobiele flitspaal kan verkrijgen, maar dit 
is wel aan het Openbaar Ministerie.  
 
Wethouder Vermeulen heeft aangegeven dat bij werkzaamheden tijdig en goed richting inwoners 
zal worden gecommuniceerd.  
 
Op het verzoek vanuit de Commissie om naast snelheidscontroles ook op geluid te controleren,  
heeft wethouder Vermeulen aangegeven dit te zullen overleggen met burgemeester Van Midden.  
 
Wethouder Vermeulen heeft naar aanleiding van vragen hierover uit de commissie aangegeven, 
dat op het moment dat er meer data kunnen worden benut die bij kunnen dragen aan de 
verkeersveiligheid en wanneer het gebruik van deze data niet stuiten op juridische bezwaren, dat 
deze data dan zeker meegenomen zullen worden.  
 
Wethouder Vermeulen heeft aangegeven de raad op de hoogte te zullen houden over de stand 
van zaken/voortgang.  
 
Dit onderwerp gaat niet door naar de raadsvergadering van 1 december 2022. 
 
 

7. Raadsmededeling 69-2022 Verlenging uitbreiding Venstertijden 
Via deze raadsmededeling heeft de raad kennisgenomen van het besluit van het college van B&W 
om de pilot uitbreiding venstertijden opnieuw te verlengen met 1 jaar, tot 6 september 2023. 
Portefeuillehouder: wethouder Vermeulen 
 

Tijdens de beraadslagingen over dit onderwerp heeft wethouder Vermeulen vragen van de 
Commissie beantwoord. Hierbij heeft zij toegelicht dat er nog een extra jaar voor een pilot wordt 
gekozen vanwege Corona. Daardoor waren er nog onvoldoende representatieve data beschikbaar.  
De uitkomsten van de pilot zullen met de raad worden gedeeld.  
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Wethouder Vermeulen heeft toegezegd, dat wanneer de pilot voor een jaar wordt verlengd, dat 
er dan goed naar inwoners gecommuniceerd zal worden waarom hiervoor gekozen is en wat de 
reden is voor de uitbreiding van de venstertijden.  
 
Wethouder Vermeulen heeft aangegeven, dat de zgn. blauwe zones zullen worden meegenomen 
in de Visie op Parkeren. Dan zal worden gekeken of deze zones wenselijk zijn. Wethouder 
Vermeulen wil voor de fractievoorzitters danwel mobiliteitswoordvoerders van de raad een benen 
op tafel sessie organiseren waarin dit nader kan worden verkend. 

 
Wethouder Vermeulen heeft toegezegd dat zij, ten aanzien van de vraag van de fractie van 
GroenLinks of het niet mogelijk is om de venstertijden nog verder uit te breiden, contact zal 
opnemen met haar collega’s in Den Haag en Rotterdam (waar men ervaring heeft met ruimere 
venstertijden). 

 
Dit onderwerp gaat als C-stuk door naar de raadsvergadering van 1 december 2022. 
 
De VLP Roosendaal-fractie overweegt een motie om de pilot venstertijden te verlengen met 6 
maanden i.p.v. 1 jaar.  
 
 

8. 143-2022 Beantwoording raadsvragen PvdA - Noodsteunfonds MKB en inwoners 
Dit betreft antwoorden op raadsvragen van de PvdA met als titel: Noodsteunfonds MKB en 
inwoners. 
Portefeuillehouder: wethouder Van Ginderen 
 
Tijdens de beraadslagingen over dit onderwerp heeft wethouder Van Ginderen vragen van de 
Commissie beantwoord. Hierbij zijn geen concrete toezeggingen gedaan. Wethouder Van 
Ginderen heeft aangegeven dat de Communicatie staat, dat de regelingen staan en dat er in 
Roosendaal ruimhartig mee om wordt gegaan.  

 
Dit onderwerp gaat niet door naar de raadsvergadering van 1 december 2022. 

 
 

9. Sluiting 
 

 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.50 uur 
 

 


